
MIESTNE ZASTUPITEĽSTVO MESTSKEJ ČASTI KOŠICE – BARCA 

Z Á P I S N I C A 

z 6. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca  

konaného dňa 18.09.2019 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

Zasadnutie otvoril a viedol p. František Krištof, starosta mestskej časti Košice – Barca.  

Pracovné predsedníctvo pracovalo v zložení p. František Krištof, p. Marek Rusnák, JUDr. Mária 

Želinská a PhDr. Mária Kmecová. 

Za zapisovateľku bola menovaná Dana Bednárová. 

Za skrutátora bol navrhnutý a schválený Ing. Daniel Antal. 

Za overovateľov zápisnice boli určení  Maroš Kuruc a Marek Rusnák. 

Návrhová komisia bola navrhnutá, schválená a pracovala v zložení Monika Sedláková a Mgr. Igor 

Sidor, MBA.       

Starosta, František Krištof, informoval o predloženom programe rokovania (písomne v pozvánke) 

a vyzval poslancov na jeho schválenie a prípadné doplnenie. Žiadne doplňujúce a pozmeňujúce návrhy 

neboli predložené. 

Hlasovanie o celkovom programe  - pôvodne navrhnutý program jednomyseľne schválený. 

 

2, Dopyty, návrhy, podnety a požiadavky občanov 

p. Dušan Sedlák – má záujem vystúpiť až k zmenám územného plánu v ďalšom bode, ak mu to bude 

umožnené 

Ing. Varga – predložil materiál na rokovanie dnes napoludnie, nebolo zaradené na rokovanie – prečítal 

otázky z predloženého materiálu – p. starosta požiadal o jednotlivé otázky, aby mohol odpovedať  

p. Stajková – starosta – vyradilo to mestské zastupiteľstvo, lebo nesplnil stanovené podmienky – 

doložiť stanovisko odborne spôsobilej osoby  

Prečo nedoručil písomný záznam z jednania jemu alebo jeho právnej zástupkyne, čo bránilo 

vyhotoveniu zápisu, žiada o doručenie zápisu p. Tóthovej – p. starosta – 3 listy dané do jedného, s 

tým, že žiaden zápis nerobí, keď boli dohodnuté veci na jednaní, že napíše Ing. Varga nové listy – Ing. 

Varga – že nemá čo použiť na VSD, keď nemá záznam z jednania 

Na rokovaní MZ 27.2.19 bola požiadavka o vecné bremeno – prečo nebolo konkretizované v 

pozvánke, ohľadom čoho sa jedná – lebo to bolo ohľadom VSD ale v inej lokalite, a pritom k tomu 



vôbec nebol project – starosta – vecné bremeno poslanci prerokovali a schválili, preverí to a dá k tomu 

písomné vyjadrenie 

Či je vecné bremeno aj verejným záujmom alebo len záujem súkromných osôb – starosta - neviem o 

čo sa jedná, musím sa na to pozrieť  

V roku 2012 sa robilo trafo na parcele, či mal súhlasy všetkých dotknutých osôb, žiada o informáciu v 

zmysle infozákona, kto dal povolenie na trafo v križovatke, či sa vyjadril aj dopravný inšpektorát  – p. 

Starosta – mestská časť zabezpečovala tri projektové dokumentácie prehodnocované z titulu VSD a 

stavebného úradu, bol aj súhlas DI teda všetkých dotknutých orgánov  

Prečo nezaradil lokalitu č. 6 a navrhol novú lokalitu č. 6, ak už bolo podané 27.2.19 do MZ, je tam 

stopercentná zastavanosť a nie obytnú zeleň – starosta – nestopol to starosta, stopli to pracovníci 

magistrátu, lebo neboli dodané spracované dokumenty odborne spôsobilou osobou, predložené sú 

nové veci od minulého MZ do dňa spracovania materiálov do MZ, keď donesie požadované 

dokumenty, osobne ich odnesie na ÚHA 

Navrhuje lokalitu č. 6 a novú lokalitu č. 6 ako 12 ako bola spracovaná Ing. Arch. Marekom, 

ponechávate č. 5, aby bola zachovaná, chce zabezpečiť ich lokalitu – starosta  - materiály do MZ 

minimálne 5 dní pred MZ, nie 2,5 hodiny pred MZ, bodovanie je tak, ako postupne išlo do stavebnej 

komisie, skenované mapy prekryté pauzákom,  

Ing. Varga - bude lokalita č. 6 zaradená, alebo nie – starosta – si to vybavte na magistráte 

Ing. Varga za pani Stajkovú -  p. Stajková má strom na pozemku ktorý je nahnutý, včely tam majú 

hniezdo, čo by sa dalo robiť s mestskou zeleňou, aby sa rok nečakalo na riešenie – p. starosta, zákon o 

výrube stromov je nekompromisný, nemôžeme urobiť výrez bez povolenia – p. Stajková, stromy nie 

sú na jej pozemku, sú pri chodníku, ona všetko udržiava, je to štátny pozemok – starosta, pôjdem to 

pozrieť – p. Stajková, nemáme pešiu zónu, sme odrezaní od sveta, aspoň rozšíriť pri potoku, aby sa 

dalo peši prejsť 

p. Kačmár - tam sme už boli pozrieť a žiadali sme o vyčistenie potoka Povodie Bodrogu a Hornádu, 

niečo aj čistili – starosta, pôjdeme sa pozrieť a zistíme, čo sa dá urobiť – p. Stajková , zabezpečiť 

prístupovú cestu – starosta, musí sa to riešiť cez zmenu územného plánu tak, ako to vysvetlil Ing. 

Vargovi 

Ing. Antal – navrhuje Ing. Vargovi poslať požiadavky zaslať starostovi otázky emailom a preposlať 

poslancom a starosta písomne odpovie a odpoveď tiež prepošle poslancom – Ing. Antal, treba dávať 

materiály skôr, aby mohli ísť do materiálov na rokovanie  

p. Salzer – z ulice Berzewiczyho, čo ďalej s kanalizáciou, vodou a komunikáciou, keď sme kupovali 

pozemky, vedeli sme, že bude problém s kanalizáciou a vodou, teraz je problém komunikácie, lebo 

nemôžeme žiadať o dotácie na nízkoenergetické domy, lebo je podmienka kolaudácie a bez 

komunikácie to nepôjde – starosta, termín Vám nepoviem, mal som rokovanie, budeme sa snažiť 

cestou prefinancovania, čiastočne od klientov, čiastočne od mestskej časti, problém je tam práve kanál 

a voda, za 7 rokov sa nepohlo nič, je tam problém dohody, rozbehnuté sú projekčné práce, chcel som 



to využiť na riešenie aj Berzewiczyho, teraz by zemné práce hradila mestská časť a rodina Maková 

s p. Pačindom, ďalšia časť je pod hospodárskym dvorom, potrebujú riešiť úpravu projektovej 

dokumentácie, s tým, že by to išlo cez doplnky, je to predložené do dnešného MZ, mestskej časti je 

jedno, komu zaplatí, ale aby to bolo urobené, v januári bude voľba nového vedenia ÚHA, takže 

v prvom polroku 2020 sa tým bude zaoberať mestské zastupiteľstvo, vyhýbam sa sľubom, lebo nie sú 

v mojej moci 

Ing. Juhász – predložil požiadavku k zmene územného plánu v bode č. 2, či sa nedá zahrnúť aj jeho 

pozemok do predloženého návrhu – starosta, môžeme doplniť do uznesenia – s pripomienkami 

vznesenými na MZ – Fándlyho záhrady – starosta, teraz môžeme riešiť požiadavky len na zmenu 

zastavanej časti, nové lokality sa budú riešiť až ako zmeny HSA – rozplanírovať aspoň 3 m od krížika 

– starosta, tam bude ešte dozber kameniva a bude sa valcovať cesta, vysypovať zatiaľ nemôžem, lebo 

ma môže niekto napadnúť, že vysypáva odpad, do jesene by to mohlo byť – p. Kuruc, je tam kopa, 

treba ju obchádzať – starosta, je zakúpená fotopasca, musíme doriešiť veci ohľadom bezpečnostného 

projektu 

p. Stajková – buriny pokosiť pri potoku – p. Kuruc, užíva to MOLtrade alebo Agrovalaliky, treba ich 

vyzvať, aby to prišli skosiť 

p. Mako – informoval o spodnej časti, sú projektovo hotoví - kanál, voda, elektrika, začali rokovať 

s VSD na vybudovanie elektriny v roku 2020, ale čo s verejným osvetlením – starosta, mestská časť 

od investora preberá správu a prevádzku, výstavbu zabezpečuje investor, VSD by to vedeli 

zrealizovať, mestská časť by prevzala správu a prevádzku – starosta musí sa oboznámiť 

s podmienkami a prebrať to na stavebnej komisii, by sa to stiahlo z Berzewiczyho 

p. Rusnák – ohľadom materiálov, vo štvrtok pred MZ je potrebné dodať veci, ktoré majú byť zaradené 

do MZ, lepšie by bolo, keby ešte predtým boli prerokované v stavebnej prípadne finančnej komisii 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie dopyty, návrhy a požiadavky 

občanov.  – jednomyseľne prijaté 

 

3. Návrhy na zmenu územného plánu 

Požiadavky boli dané písomne aj s grafickými podkladmi. 

P. starosta – tieto požiadavky by mali pomôcť zaradiť zmeny a doplnky územného plánu 

P. Kačmár – s väčšinou stavebná komisia súhlasila, okrem lokality „Svetlá pusta“, lebo tam nie je 

prístupová komunikácia, je potrebné riešiť napojenie na Červený rak 

Ing. Antal – lokalita č. 8 – Svetlá pusta – keď sa riešilo, letisko dalo stanovisko, že je proti výstavbe 

IBV, súhlasilo iba s občianskou vybavenosťou, či sú nejaké nové informácie ohľadom hlukovej štúdie, 

my poslanci budeme podporovať IBV 

Starosta – toto bolo predložené ako zastavané územie v HSA, požiadali iba zmenu na IBV 16 domov, 

záleží, či to mestská časť podporí alebo nie, je to na Vás, stále platí hluková štúdia z roku 2012, ÚHA 

musí mať novú hlukovú štúdiu, zatiaľ nie sú nové informácie  



p. Pracko – je nová hluková štúdia, bude pracovať s aktuálnymi informáciami, k lokalite č. 8 -  mal 

byť cintorín, bol tam archeologický výskum, aby s tým rátali 

p. Pracko – k lokalite č. 6, bolo dané stanovisko súhlasné na zámenu chodníka a cesty, nevie, kto bude 

zamieňať a príde k stavebnému pozemku – starosta – dal súhlasné stanovisko po súhlase poslancov, 

nemali žiadne argumenty, mal byť dvojmetrový chodník, z hľadiska mestskej časti je výhodnejšie 

zameniť málo využívaný chodník za pozemok v ceste, ktorá tam už je 

p. Pracko – navrhol vypustiť z hlasovania lokalitu č. 6, resp. hlasovať osobitne o lokalite č. 6 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie návrhy do územného plánu 

doplnené o pripomienky vznesené na miestnom zastupiteľstve s vypustením lokality č. 6 - 

jednomyseľne prijaté 

 

4. Prezentácia zámeru Europark Košice 

p. starosta udelil slovo zástupcom Europarku – prišli odprezentovať nultú etapu výstavbu Europarku, 

dopravné napojenie sa plánuje z Podnikateľskej cez železničné priecestie a podjazd od bodu betonárky 

Riešila sa zmena územného plánu, je to na ľahký priemysel, je dané územné rozhodnutie, prebieha 

kompletizácia podkladov k stavebnému konaniu, pripravuje sa už niekoľko rokov 

Napojenie na kanalizáciu, plynové prípojky podľa podmienok plynární, takto pripravené územie bude 

ponúkané budúcim záujemcom o prevádzku. 

p. Kuruc – informoval sa či sa ráta s chodníkom – áno, v rámci DPMK majú záujem sprístupniť MHD, 

je tam plánovaná otočka autobusov 

Ing. Antal – v odbočke z Osloboditeľov máme rodinné domy v hlukovej záťaži, Podnikateľská – 

zvýšenie záťaže? – áno, ale nevieme ako, až keď budú prevádzky, až vtedy vieme robiť analýzu – Ing. 

Antal, je nejaká možnosť inej komunikácie, ktorá by obchádzala Podnikateľskú ulicu – nevedia, 

v zmysle územného plánu je dopravné napojenie cez Podnikateľskú – Ing. Antal – máme tam 

sťažnosti už teraz a ešte sa zvýši pohyb techniky, my chceme tento uzol odľahčiť, bolo by možné po 

otvorení R4 napojenie na  R4 riešiť ako dopravné napojenie Europarku – nevedia – Ing. Antal, už pri 

výstavbe sa dá odhadnúť, aké bude zaťaženie, podporujeme IBV, priemysel chceme na okraji, treba 

hľadať inú alternatívu pripojenia 

p.Kačmár – stavebná komisia nesúhlasila s predloženým projektom práve kvôli dôvodom, ktoré 

uviedol Ing. Antal, práve kvôli tomu, že križovatka je problémová, a či je vôbec táto cesta stavaná na 

takú záťaž, cesta je súkromná – zástupca Europarku – už z roku 2008 máme súhlasné stanovisko, na 

jeho základe bolo vydané územné rozhodnutie a ďalší postup je s ním v súlade, žiadna iná 

komunikácia pripravená nie je, predmetná komunikácia patrí čiastočne mestu, riešia s mestom 

nájomný vzťah na komunikáciu  

Starosta – súhlasné stanovisko vydalo zastupiteľstvo v roku 2008 v celkom inom zložení, a odvtedy sa 

nič nedialo, problém je v tom, že celá tá komunikácia bola urobená združením štyroch podnikov, 

majetkoprávne sa nedala riešiť, potrebuje celkovú rekonštrukciu, stanovisko mesta je požiadavka na 

prepojenie na mestskú časť Nad jazerom 



Mgr. Sidor – 25 rokov je v tejto lokalite od 1993, po príchode Koľajových a dopravných stavieb aj 

betonárky, nie je vysporiadaná, roky snaženia ho to stálo, ale žiadna snaha z mesta na prevzatie 

nebola, a požiadavky na financie boli nesmierne, si nevie predstaviť, ako by to vedeli zvládnuť, už je 

celé prašné a totálne nekomfortné – zástupca Europarku p. Kušnír – činnosť prašná medzi traťami 

nebude, bude tam ľahká prevádzka, p. starosta povedal, že treba nájsť riešenie, aby sa tá cesta spravila 

– Ing. Antal – treba novú cestu, ktorá by jestvujúce dopravné napojenie obchádzala – zástupca 

Europarku p. Kušnír – je to priemyselná zóna, robíme všetko v súlade so zákonom, vysoká prašnosť 

a doprava je aj na iných komunikáciách v meste, choďte sa tam pozrieť na majetkové vzťahy a pokiaľ 

vysporiadate majetkové vzťahy, budem rád 

p. starosta – v roku 2008 bola celkom iná situácia, my sme museli dávať nové stanoviská už po pol 

roku pri výstavbe parkoviska 

p. Kačmár – stavebný úrad rieši iba nultú etapu, ktorá rieši iba napojenie cesty 

 

návrhová komisia - návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca  berie na vedomie prezentáciu zámeru 

Europark Košice – jednomyseľne schválené 

 

5. Kontrola uznesení 

p. starosta otvoril rozpravu – neboli príspevky v rozprave zo strany poslancov. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o kontrole 

uznesení zo 4. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca konaného dňa 

19.6.2019 a 26.06.2019 a 5. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca 

konaného dňa 26.6.2019 -  jednomyseľne prijaté 

 

 

6. Správa starostu o činnosti od posledného MZ 

 

p. starosta otvoril rozpravu 

p. Kačmár – prekopávka oproti Remesloslužbe – starosta nevie, preverí 

p. Pracko – článok – v zachránenom kaštieli v Barci si žijú ako šľachtici, či sa chce starosta 

vystatovať, čo Vás to napadlo, či si tu žijeme na zlatej žile – starosta  - ja som to nepovedal, to 

novinári tak napísali – p. Pracko – to vyzerá tak, že to povedal starosta – starosta – vysvetlil, ako to 

bolo, novinári si urobia, čo chcú, ja som rozprával prevažne o jazierku, parku, archeologických 

nálezoch – p. Pracko – starosta – v dobrom som uviedol, že z vlastných zdrojov ideme opravovať 

fasádu, oni to zverejnili a hneď sme mali kontroly BOZP, okresného úradu, pamiatkového úradu – p. 

Pracko – kedy počítate s expozíciou v kaštieli zlatého pokladu – starosta – expozíciu Barce, kostol, 

artefakty z archeologických vykopávok, nemám dôvod sa predvádzať 

p. Pracko – pri otvorení nového priemyselného parku Panatoni, Čkalovova ulica je upchatá, ako sa 

mesto stavia ku všetkým priemyselným parkom ktoré využívajú Čkalovovu ulicu, svoj diel zisku 

zoberie letisko, mesto zoberie dane, oprava Čkalovovej ulice ostane mestskej časti – starosta – povedal 



na stretnutí, že priemyselný park Pereš nie je na území Pereša, ale Barce, prezentoval Barcu a dane 

z neho nejdú do Barce, ale do mesta 

p. Pracko – na budove letiska zmizol nápis Barca – starosta – Barca tam nikdy nebola, na všetkých 

medzinárodných označeniach je letisko Košice – Barca 

p. Kačmár – treba vybaviť stretnutie s letiskom, oni zarábajú na povolenkách na komunikáciu, ale 

zaťažujú Čkalovovu, cez Barcu by mali chodiť len Šebastovce a Barca – starosta – skúsi dačo urobiť 

aj cez cestný správny orgán aj cez letisko – p. Pracko – treba s pánom Trnkom otvárať opravené cesty  

návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu starostu o činnosti od 

posledného MZ - jednomyseľne prijaté  

 

7. Informácia predsedov komisií o činnosti 

p. Rusnák – finančná komisia - zasadala raz, preberali sme monitorovaciu správu a návrh 1. Úpravy 

rozpočtu na rok 2019 

Ing. Antal – komisia pre ochranu verejného záujmu – kontrolovali sa dve potvrdenia o zaplatení dane, 

ktorí nedodržali termín v zmysle zákona, dodatočne potvrdenia boli v poriadku, pokiaľ vznikne dôvod 

na nedodržanie termínu, treba dopredu informovať komisiu o dôvodoch neodovzdania aj termín 

odovzdania, aby komisia mohla upraviť termín zasadnutia 

p. Sedláková – sociálno športová komisia – nestretli sa, plánuje na 9.10.2019 

p. Kačmár – stavebná komisia  – mali jedno zasadnutie, preberali zmenu územného plánu, aj 

bezodplatný prevod verejného osvetlenia na Platinovej, s tým že odporúčali prevziať aj spolu 

s komunikáciou – p. starosta na základe stanovísk komisií príslušný bod z rokovania stiahol 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie  na  vedomie  informáciu predsedov 

komisií o činnosti – jednomyseľne prijaté 

 

8.  Správa hlavného kontrolóra 

JUDr. Želinská uviedla, že správu z kontroly príjmov a výdavkov je v písomnej podobe 

p. Pracko – aké boli výdavky na Deň Barce 

JUDr. Želinská – predpokladala otázku, už si vyžiadala výdavky, boli vo výške 3 414 Eur 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie predloženú správu 

o výsledku kontroly plnenia príjmovej časti a čerpanie výdavkovej časti rozpočtu za 1. polrok 2019 - 

jednomyseľne prijaté. 

 

9. Monitorovacia správa za 1. polrok 2019 

p. starosta – prešlo to komisiou, kontrolou p. kontrolórky 

Rusnák – finančná komisia odporúča zobrať na vedomie 



Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie monitorovaciu správu 

programového rozpočtu mestskej časti Košice – Barca k 30.06.2019 - jednomyseľne prijaté 

 

10. Informácia o stave investícií a technických prác k 31.8.2019 

p. starosta uviedol písomnú informáciu (v prílohe)a otvoril rozpravu 

Neboli pripomienky 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o priebehu 

investičných prác k 31.8.2019  – jednomyseľne prijaté. 

 

 

11. Špecifikácia uznesení – úprava rozpočtu mesta Košice 

 

p. starosta – informoval, že úprava rozpočtu vychádzala z materiálov, ktoré boli k dátumu spracovania 

známe, s tým že minulý týždeň prišiel list od primátora, preto na finančnej komisii bol prijatý 

poslanecký návrh, kde sa vyšpecifikovali body na uznesenia na prijatie dotácií od mesta Košice  

p. Rusnák – na základe stanoviska finančnej komisie sme vypracovali návrh na schválenie dotácií 

p. Pracko – chce sa k tomu vyjadriť až v rozpočte aj schvaľovať uznesenia spolu, ale nemá k tomu 

pripomienky 

p. starosta vyzval na prednesenie uznesení, keďže k tomuto bodu nie sú pripomienky 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca  

a, s c h v a ľ u j e  

použitie účelových finančných prostriedkov z rezervného fondu mesta Košice na základe uznesenia 

Mestského zastupiteľstva Košice č. 129 v objeme 30.500,- € na „kapitálové výdavky – 

rekonštrukciu komunikácie Námestie mladých poľnohospodárov v rámci programu 6. Verejné 

priestranstvá a komunikácie.  

 

b, s c h v a ľ u j e  

použitie účelových finančných prostriedkov od mesta Košice v objeme 14.000,- € v súlade 

s uznesením Mestského zastupiteľstva Košice č. 131 na „bežné výdavky – opravy komunikácií 

a chodníkov  v mestskej časti Košice – Barca“ v rámci programu 6. Verejné priestranstvá 

a komunikácie.  

 

c, r u š í 

uznesenie č. 21/02/2019 zo dňa 27.2.2019 ,ktorým bolo schválené použitie účelovej dotácie mesta 

Košice v objeme 10.000,- € na „bežné výdavky – opravy chodníkov a komunikácií v mestskej časti 

Košice - Barca“ v rámci programu 6. Verejné priestranstvá a komunikácie; 

 

 

 

 



d, s c h v a ľ u j e  

použitie účelovej dotácie od mesta Košice v objeme 10.000,- € na „kapitálové výdavky – úprava 

povrchu komunikácií Zichyho a Janitorova  v mestskej časti Košice – Barca“ v rámci programu 6. 

Verejné priestranstvá a komunikácie.  

- jednomyseľne prijaté 

 

 

12. Návrh 1. zmeny programového rozpočtu na rok 2019 

 

p. starosta otvoril rozpravu 

p. Rusnák – na zasadnutí finančnej komisie sme prebrali určenie účelovej dotácie, poslanecký návrh je 

v písomnej podobe a túto zmenu finančná komisie odporúča schváliť 

p. Pracko – je rád, že celá účelová dotácia bude určená  na výstavbu 

 

Návrhová komisia - návrh na uznesenie: 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca s c h v a ľ u j e 

1.úpravu programového rozpočtu pre rok 2019:  

zvýšenie bežných príjmov o 6.425,- € 

zvýšenie kapitálových príjmov o 40.500,- € 

zníženie bežných výdavkov o 1.775,- € 

zvýšenie kapitálových výdavkov o 48.700,- €  

t.j. celkový rozpočet včítane finančných operácií vyrovnaný v objeme: 

Príjmy  730.308,- € 

Výdavky 730.308,- €. – jednomyseľne prijaté 

 

 
13. Dopyty a interpelácie poslancov 

 

p. Kuruc – majú povolenie na skládku firma pri p. Stajkovej – starosta – dával som to preveriť  

p. Kačmár – doprava smerom na letisko sa zhoršila, treba to riešiť s letiskom 

Na Svetlej križovatke s Cirbusovou treba dať zákaz zastavenia pred odbočkou – starosta má záujem 

urobiť riadnu prípojku kanalizačnú a následne opraviť cestu  

p. Sedláková – vysypávať častejšie veľkokapacitné kontajnery - starosta - dispečing tiež nevie posielať 

vývoz každé tri hodiny – p. Kačmár – nemajú ľudia vyhadzovať, keď vidia, že je plný – Ing. Antal – 

netreba to dávať na web, iba do súčasníka – p. Kuruc – nevyhodia to do kontajnera, ale vysypú to na 

pole ku ceste 

p. Sedláková – miestny rozhlas nefunguje  na Tešedíkovej 

p. Pracko – ľudia odparkujú pri ZŠ a idú potom MHD, treba riešiť parkovisko v škole – starosta – 

riešil p. to s primátorom aj vedúcou školstva, skúsi zase žiadať primátora, máme dohodnuté riešenie 

komunikácie Gavlovičovej a Chrómovej  

p. Pracko – kontajnery na plast a papier pri bytovkách, volal na Kosit, musí to požiadať mestská časť 

mesto – starosta – už sme žiadali, stiahli to, ale skúsi zajtra požiadať ešte raz 

p. Pracko – veterinárna škola, prepojenie ulíc 

p. Pracko – zrkadlo na križovatke Matičná Abovská – starosta – už sme dali požiadavku na políciu 

p. Pracko – v auguste stretnutie finančnej komisie, možnosti úveru a financovania, aké riešenie má 

starosta pripravené – starosta - ponuka bola predložená, ale nereálna, malo by byť stretnutie s p. 

Gurbaľovou ohľadom výstavby, kým sa nenapoja všetky pozemky na siete, je to zbytočné robiť, do 

najbližšej finančnej komisie poskytne ponuku, aby dali spracovať projektovú dokumentáciu, to vidí 

prechodné, ale úver na cesty by teraz nepodpísal, nie sú všetky prípojky 

p. Pracko – či bude vypisovať nezáväznú súťaž na personálny audit na mzdové náklady mestskej časti 

– starosta – to sú vyhodené peniaze, referáty majú svoju náplň, 35%ný podiel a odvodov nie je veľká 



cifra, je nový organizačný poriadok, schéma je už na webovej stránke – Kmecová – nie je, bola 

technická chyba, bude zajtra 

p. Pracko – stretnutie s primátorom, Čapaš, znovu tam nanášajú hlinu – starosta – my všetky odpady 

odvážame do Koľajových stavieb, do Bernátoviec, cez Kosit, máme fotopasce, musíme to dopracovať 

do bezpečnostného poriadku 

 

 

14. Rôzne 

p. Rusnák – budúci týždeň bude finančná komisia predovšetkým preberať Stonožku, príde aj p. 

Nigutová, poslanci, kto chce, môže prísť, aj o predaji pozemky Za školou, sú uzučké, ponúknuť ich na 

predaj, prerokoval to s p. kontrolórkou 

p. starosta – vlastníci na Radlinského dostali dnes listy na darovanie pozemkov na komunikáciu 

JUDr. Želinská – ak nebudú ochotní odkúpiť, pošleme im nájomné zmluvy – Za školou 

p. starosta – v rámci riešenia zimnej údržby, uvidíme, či zmenia zákon, ale vďaka p. Kurucovi máme 

možnosť zakúpiť malý traktor aj na chodníky, aj na kosenie, je to zaujímavé, treba to prejednať 

v komisii, dačo by sme riešili priamou zmenou rozpočtu, niečo splátkový predaj, niečo z rezervného 

fondu  

p. Kačmár – ohľadom optiky, mali by sa ukončiť všetky závesné vedenia v októbri, tento týždeň by 

mali dokončiť Turniansku – p. Kuruc  sa informoval o napojení Svetlá pusta – Kačmár -  nevie teraz – 

p. Kuruc – treba presunúť stĺp z verejnej komunikácie na súkromný pozemok, ale to nemôžu 

starosta – výstava drobných zvierat, kto má záujem, môže sa prísť pozrieť  

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Bednárová Dana 

V Košiciach – Barci, 18.09.2019 

 

 

 

 

 

..........................................                                                  ......................................... 

PhDr. Mária Kmecová      František Krištof 

     prednostka MÚ                                                                      starosta 

 

 

 

 

 

 .............................................                                               ........................................ 

 

        overovateľ zápisnice           overovateľ  zápisnice 


